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Статья посвящена рассмотрению проблемы формирования системы административных судов в Российской Феде-
рации. Выявлены предпосылки и аргументы в пользу создания административных судов, а также препятствия на пути 
их создания. Сделан вывод о необходимости существования административных судов в современных условиях для эф-
фективной защиты прав и свобод граждан в делах, возникающих из публичных правоотношений. 
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The article is devoted to the consideration of the problem of forming a system of administrative courts in the Russian 
Federation. The prerequisites and arguments in favor of the creation of administrative courts, as well as obstacles to their creation, 
are identified. The conclusion is made about the need for the existence of administrative courts in modern conditions for the 
effective protection of the rights and freedoms of citizens in cases appearing from public legal relations.
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